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Im bliżej końca sezonu i im wyniki są coraz gorsze, tym wydaje się, iż Luis

Enrique oddala się coraz bardziej od Romy. Wczoraj tajemniczo o swojej

przyszłości mówił sam trener. Niepewność przebijała też przez słowa

Waltera Sabatiniego. Wczoraj Dyrektor Sportowy udzielił po meczu

wywiadu dla Mediaset Premium, który pojawił się na świetle dziennym

dopiero dzisiaj. 

 

- To jedynie moja myśl i nie można jej przypisać do żadnej deklaracji, jednak

uważam, że rozważa hipotezę odejścia: nie czuje wsparcia dla siebie, nie czuje, że

może wnieść je do drużyny, nie chce umieścić Romy, drużyny i kierownictwa w

sytuacji braku równowagi. Następnym krokiem będzie konfrontacja z Luisem

Enrique, spróbowanie zrozumienia jego prawdziwych powodów i postaranie się do

jego przekonania. Luis Enrique jest bardzo uczciwym człowiekiem, był bardzo

dumny z trenowania Romy i jest również dziś: musi zdecydować w spokoju, nie

chcemy go naciskać ponad miarę, gdyż wie on co jet najlepsze dla niego i dla jego

rodziny. Chcemy żeby został, jednak jeśli tak nie będzie, dokonamy innych

wyborów. Pięć minut po ostatnim meczu zaczniemy planować przyszłość.
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